
ČERVENÝ KOSTELEC 

Zápis z jednání Osadního výboru Olešnice ze dne 26.02.2024 

Přítomni: Zástupce města Červený Kostelec p.Jiří Regner, člen rady města Pavel Kábrt, členové osadního výboru: 
Miroslav Háze, Roman Vlček, Lukáš Kozák, Lucie Hnízdilová, Tomáš Diviš, Miriam Kozáková, Radek Jůza 

Hosté: Obyvatelé Olešnice, R. Záliš, J. Bureš, L. Bureš, Z. Burešová, J. Hanuš, P. Šenk, K. Nyčová, J.        Divišová, 
R. Jůza, Jiránek 

Projednávané body:  

1. Diskuse členů OVO se zástupcem města Červený Kostelec p. Jiřím Regnerem o problémech ohledně údržby 
obce. Úklid zatím funguje za pomoci paní Bendíkové; kontrolují a práci zadávají Divišovi. Na nedostatky 
v úklidu obce nejlépe upozorňovat pomocí aplikace mobilní rozhlas. V dubnu proběhne tradiční úklid katastru 
Olešnice. Organizačně zajistí Divišovi. 

2. Místostarosta p. Regner informoval OVO o schváleném záměru o rušení kontejnerů na plast a papír. Město 
dokoupilo další nádoby na tento tříděný odpad a poskytuje je obyvatelům, kteří ještě tyto nádoby nemají. 
Kontejnery na plast a papír se odstraní ze stávajících veřejných kontejnerových stání a budou umístěny 
pouze v Červeném Kostelci v prostoru mezi prodejnami Konzum a Penny od měsíce června tohoto roku. 

3. Dřeviny zasahující do profilu komunikací byly na některých místech upraveny pouze z iniciativy majitelů 
přilehlých komunikací. Požadované ošetření lípy a ořezání dřevin podél komunikace vedoucí směrem od MŠ 
k železniční trati a na dalších místech provedeno nebylo. 
Stále trvá, urgováno. J. Hanuš přislíbil poslat fotografickou dokumentaci spadaných větví, které mohou 
ohrozit zdraví a majetek osob pohybujících se v prostoru pod lípou p. Regnerovi. 

4. Požadavek na umístění radaru k měření rychlosti se statistikou průjezdů u domu č.p. 246 pod areálem ZD 
Žernov stále trvá, p. Regner prověří, jak se dopravní komise vyjádřila k umístění značky 30 km/h. 

5. Po diskuzi o provozu na komunikaci ležící na pozemku par. č. 1405 vedoucí od hasičské zbrojnice směrem 
na Náchod OVO pozastavuje původní návrh na umístění retardéru a navrhuje umístit na tuto komunikaci 
značku obytná zóna. p. Regner prověří, jestli to projednávala dopravní komise. Diskuze s obyvateli této 
lokality, J. Bureš nesouhlasí s tímto návrhem. 

6. Místostarosta p. Regner informoval OVO o stavu projektu sportovního hřiště. Pokud vše půjde dobře tak 
v roce 2024 se vznikne návrh podoby hřiště a začne se pracovat na projektové dokumentaci. Čeká se na 
změnu územního plánu. Zástupce TJ Sokol Olešnice L. Kozák požádal p. Regnera o účast na schůzi Sokola, 
aby mohlo být zahájeno jednání o prodeji, směně dotčeného pozemku, který je v majetku TJ Sokol Olešnice. 

7. Místostarosta p. Regner informoval OVO o uzavírce ulice Sokolská, která podle plánu potrvá do konce 
listopadu 2024. Objízdná trasa povede přes Olešnici kolem sokolovny a dále k firmě Tesmen. Vznešen 
požadavek na umístění značky 30 km/h od křižovatky nad sokolovnou směrem k firmě Tesmen po dobu 
objízdné trasy. 

8. OVO upozorňuje na poničenou značku hlavní silnice nad sokolovnou a žádá o její opravu. 
9. Paní ředitelka ZŠ Olešnice Ságnerová požádala OVO o pomoc s doprovodným programem oslav 150 ti let 

školy v Olešnici. 
10. Diskuze ohledně parkování u školky, stává se, že zde parkují vozidla rodičů po obou stranách vozovky a pak 

širší vozidla nemůžou projet. 
11. Mezi domy č.p. 118 a č.p.75 je ucpaný propustek pod silnicí, při deštivém počasí neodtéká dešťová voda. 

Dle informací od p. Regnera bude Správou silnic Královéhradeckého kraje provedena oprava během roku 
2024. 

12. Upozornění na nedostatečné čistění kanálů (p. Jiránek) v koutě ze strany města. Při zjištění nahlásit nejlépe 
pomocí aplikace mobilní rozhlas. 
 

13. Diskuze o vrtání sondy pro vybudování studny v areálu ZD u vodojemu. Informace ze strany ZD podal 
R.Záliš. M.Kozáková a R.Vlček mají obavy o ztrátu vody v okolních studních z důvodu možného čerpání 
velkého objemu vody. 
 

                                                                                                                                 zapsal Miroslav Háze 


